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Onderwerp  

Investeringskrediet kunstgrasveld sportpark De Biescamp (Geffen)  

 

Datum 

Afdeling 

21 februari 2019 

GV 

Naam en telefoon 

Portefeuillehouder 

W. Mentink (9734) 

K. van Geffen 

 

Wat adviseer je te besluiten? 

1. Speelveld 2 op sportpark De Biescamp (Geffen) in 2019 te vervangen door een kunstgrasveld; 

2. De geraamde kosten van maximaal € 550.000 (incl. btw) te dekken uit de beschikbare 

investeringsruimte (€ 550.000); 

3. De raad voor te stellen om hiermee in te stemmen. 

 

Wat is de aanleiding voor dit advies? 

Voetbalvereniging Nooit Gedacht uit Geffen heeft structureel behoefte aan meer trainingscapaciteit. 

Er is geen ruimte om sportpark De Biescamp uit te breiden. Met de aanleg van een kunstgrasveld op 

het bestaande (gras)veld 2 realiseren we extra trainingscapaciteit zonder het sportpark te vergroten. 

Een kunstgrasveld is namelijk geschikt om op te trainen en wedstrijden te spelen. In de 

Programmabegroting 2019 -2022 is hiervoor € 550.000 opgenomen. De voorwaarde is hierbij dat 

Nooit Gedacht zich ontwikkelt tot een vitale vereniging. Hiervoor hebben we op 21 februari 2019 een 

samenwerkingsovereenkomst met de vereniging gesloten (bijlage 1). Voor het activeren van het 

investeringskrediet is een raadsbesluit nodig. 

 

Aan welke opdracht draagt dit advies bij? 

Dit advies draagt bij aan de opdracht om te voorzien in adequate sportvoorzieningen. Verder sluit 

het aan bij de ambitie van de gemeente om vitale sportverenigingen in de stad en kernen te 

ontwikkelen en te behouden. 

 

Welk resultaat willen we bereiken? 

Door een functioneel en veilig kunstgrasveld aan te leggen voorzien we in de sportbehoefte van een 

vitale sportvereniging vv Nooit Gedacht.   

 

Welke argumenten zijn er voor dit advies? 

1.1 Hierdoor zorgen we dat vv Nooit Gedacht voldoende trainingscapaciteit heeft. 

We willen kwalitatief goede, veilige en duurzame sportvoorzieningen die aansluiten bij de behoefte 

en een hoge bezettingsgraad hebben. Om dit beleid te blijven uitvoeren moeten we op sportpark De 

Biescamp een kunstgrasveld aanleggen. Vv Nooit Gedacht heeft namelijk behoefte aan meer 

trainingscapaciteit dan op het sportpark beschikbaar is (bijlage 2). Met de aanleg van een 

kunstgrasveld op het bestaande grasspeelveld 2 realiseren we extra trainingscapaciteit zonder het 

sportpark te vergroten. Een kunstgrasveld is namelijk geschikt om op te trainen en wedstrijden te 

spelen. Doordat het kunstgrasveld intensiever kan worden gebruikt, ontziet de vereniging hiermee 
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ook de grasvelden op het sportpark. We verwachten dat deze velden in de winterperiode zo beter 

bespeelbaar blijven en minder wedstrijden worden afgelast.  

 

1.2 Het past bij de ambitie van de gemeente om vitale sportverenigingen te ontwikkelen. 

We vinden het belangrijk dat sportverenigingen vitaal worden en blijven. Vitale sportverenigingen 

hebben een sterke eigen organisatie en helpen mee aan een gezonde manier van leven, actief 

sporten en de maatschappelijke betrokkenheid van inwoners. Dit is ook de ambitie van vv Nooit 

Gedacht om op dit vlak voor de Geffense gemeenschap van betekenis te zijn. Het kunstgrasveld 

maakt dit beter mogelijk voor de vereniging. Zij kan hiermee voor de eigen leden, inwoners en 

organisaties in Geffen volwaardig de (sport)activiteiten organiseren waaraan behoefte is. In onze 

samenwerkingsovereenkomst met VV Nooit Gedacht van 21 februari spraken we af dat de vereniging 

zich hiervoor inzet.     

 

2.1 Binnen de sportbegroting is dekking voor de aanleg van het kunstgrasveld. 

De realiseringskosten van het kunstgrasveld ramen we op maximaal € 550.000 (incl. btw) (bijlage 

3). Dit bedrag dekken we uit de investeringsruimte die we hiervoor beschikbaar hebben. Na 

realisering vragen we voor de daadwerkelijke kosten bij het Ministerie van VWS subsidie aan op 

grond van de regeling ‘Specifieke Uitkering stimulering sport’ (SPUK) (bijlage 4). De subsidie 

bedraagt maximaal 17,5% van de gerealiseerde bestedingen (incl. btw). De ontvangen subsidie 

voegen we toe aan de algemene middelen.   

Bij de aanleg, vervanging of renovatie van een kunstgrasveld wegen we op basis van actuele 

inzichten en voorschriften telkens af welk type veld en/of infill-materiaal het beste scoort op de 

criteria veiligheid, functionaliteit, duurzaamheid en prijs. Vaak kwamen we hierbij uit op met 

rubbergranulaat (rubberkorrels van autobanden) ingestrooide kunstgrasvelden. Deze velden zijn 

sporttechnisch goed, duurzaam en relatief goedkoop in aanschaf en onderhoud. Ook waren er tot 

voor kort weinig geschikte alternatieven. Inmiddels zijn die er wel. Die zijn in aanschaf vaak duurder 

dan velden met rubbergranulaat. Maar de kosten over de gehele levensduur van het product 

(inclusief onderhoud) komen steeds dichter bij elkaar te liggen. In de Programmabegroting is 

rekening gehouden met de mogelijke keuze voor een duurder alternatief. We geven hiermee 

invulling aan de wens van de raad om alternatieven voor rubbergranulaat af te wegen.  

We vinden het belangrijk dat de hoofdgebruiker vv Nooit Geacht positief staat tegenover het type 

veld en infill-materiaal. Door de maatschappelijke discussie over gezondheidsrisico’s van 

rubbergranulaat is er bij de vereniging en haar achterban (ouders jeugdleden) geen draagvlak voor 

rubbergranulaat. Dit infill-materiaal nemen we daarom niet mee bij de aanbesteding van dit 

kunstgrasveld. Alternatieve kunstgrassystemen wegen we op basis van onze hiervoor genoemde 

criteria af bij de aanbesteding. 

 

3.1 Het besluit over het investeringskrediet is de bevoegdheid van de raad.  

Het is de bevoegdheid van de raad om te besluiten over het investeringskrediet voor de in de 

Programmabegroting opgenomen bedragen.  
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Wat zijn kanttekeningen, tegenargumenten of risico’s? 

1.1 Alternatieve infill-materialen zijn duurder dan rubbergranulaat. 

Kunstgrasvelden met rubbergranulaat zijn goedkoper dan alternatieve kunstgrassystemen. Door 

rubbergranulaat niet mee te nemen in de aanbesteding verwachten we hogere kosten te hebben. In 

de Programmabegroting hebben we hiermee rekening gehouden. Hoewel we de optie van 

rubbergranulaat bij toekomstige kunstgrasvelden openhouden, maakt het voorliggende besluit deze 

optie in de toekomst minder vanzelfsprekend.         
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Waar moeten we rekening mee houden?  

a. Financiën  

De realiseringskosten van het kunstgrasveld ramen we op maximaal € 550.000 (incl. btw). Dit 

bedrag dekken we uit de investeringsruimte die we hiervoor beschikbaar hebben. Na realisering 

vragen we voor de daadwerkelijke kosten bij het Ministerie van VWS subsidie aan op grond van de 

regeling ‘Specifieke Uitkering stimulering sport’ (SPUK). De subsidie bedraagt maximaal 17,5% van 

de gerealiseerde bestedingen (incl. btw). De ontvangen subsidie voegen we toe aan de algemene 

middelen. 

 

b. Communicatie 

We informeren vv Nooit Gedacht over dit besluit. 

 

c. Uitvoering 

Afdeling GV coördineert de aanbesteding en uitvoering van het project. 

Afdeling GF&C vraagt de SPUK subsidie aan. 

  

d. Overlegd met 

Afdeling GV (M. Geurts) 

Afdeling GF&C (H. Maas) 

Bestuur vv Nooit Gedacht 

 

Bijlagen 

1. Samenwerkingsovereenkomst ‘Vitale sportvereniging vv Nooit Gedacht’ 

2. Capaciteitsbehoefte vv Nooit Gedacht 

3. Kostenramingen kunstgrasvelden (niet openbaar) 

4. Regeling ‘Specifieke Uitkering stimulering sport’ (SPUK). 

 

Samenvatting 

Voetbalvereniging Nooit Gedacht uit Geffen heeft te weinig trainingsvelden. De gemeente wil dit 

oplossen door deze zomer een kunstgrasveld op het sportpark De Biescamp aan te leggen. De 

voorwaarde is hierbij dat Nooit Gedacht zich ontwikkelt tot een vitale sportvereniging. Vitale 

sportverenigingen hebben een sterke eigen organisatie en helpen mee aan een gezonde manier van 

leven, actief sporten en de maatschappelijke betrokkenheid van inwoners. Hiervoor hebben de 

vereniging en gemeente op 21 februari 2019 een samenwerkingsovereenkomst gesloten. De keuze 

voor het type kunstgrasveld staat nog niet vast maar op verzoek van de vereniging is het geen 

kunstgrasveld met rubbergranulaat. De gemeenteraad wordt gevraagd hiervoor maximaal € 550.000 

beschikbaar te stellen. 


